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Tímár Zoltán 
Köszönti a képviselőket és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes.  
Elmondja, hogy tizenkét napirendi ponttal készültek, de egy, az igazgatási szünetről szóló, 
sajnos kimaradt a meghívóból, kéri, vegyék fel a napirendi pontok közé. 
Felteszi a kérdést, hogy van-e valakinek egyéb javaslata egyéb napirendi pont felvételére. Mivel 
nincs, szavazásra bocsájtja a kiegészített napirendi pontok elfogadását. Megállapítja, hogy 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét az alábbiak szerint: 
 

1. Előterjesztés a BM út kivitelezőjének kiválasztásáról 

2.  Előterjesztés a BM egészségház kivitelezőjének kiválasztásáról 

3. Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2016. (III. 10.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

4. Előterjesztés a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátásáról szóló szerződés 
módosításáról 

5. Előterjesztés a 2023. évi adóellenőrzési terv elfogadásához 

6. Előterjesztés Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. évi 
munkatervéről 

7. Előterjesztés a Csodavár-óvoda pedagógiai programjának jóváhagyásához 

8. Előterjesztés a Mikepércs, 065/72 és a 065/73 hrsz-ú közút elnevezéséről 

9. Előterjesztés a 082/2 hrsz-ú ingatlan „Mikepércs IV.-homok” védnevű bányatelek 
megállapítása érdekében a településrendezési eszközök módosításának szándékáról 

10.  Előterjesztés a 2022. évi Mikulás-csomagok költségének megállapításához 

11. A 460/2022. (XI. 10.) Korm. rendelet 1. § (1) bekezdés b) pontja szerinti igazgatási 
szünet elrendeléséről 

12.  Egyebek 

 

Dr. Kun József  

Elnézést kér, de az ülés közben pár percre ki kell majd mennie, fontos telefont vár. 

  

1. napirendi pont: Előterjesztés a BM út kivitelezőjének kiválasztásáról 

 

Tímár Zoltán 

Bejelenti, hogy 15 millió forintot nyertek a pályázaton, ez jóval kevesebb, mint szerették volna. 
Az a tervük, hogy szélesítsék az utakat. Közli, hogy a meglévő utak jók, a minőségük is jó, de a 
sok új lakó beköltözése miatt sokkal több autó van, a megnövekedett forgalom indokolja, hogy 
szélesebb utak legyenek. Elmondja, hogy közbeszerzési eljárást kellett kiírni rá. 

 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Helyesbít, beszerzési eljárást kellett lefolytatni. Tájékoztatja a testületet, hogy külső beszerző 

folytatta le az eljárást, aki közbeszerzési tanácsadó is. Három ajánlat érkezett. Beszámol arról, 

hogy a közbeszerzési szaktanácsadó javaslata alapján az eljárás eredményessé nyilvánítható, a 

legkedvezőbb ajánlatot a MOLNÁR-ROOF Kft. tette, így ez a cég nyilvánítható az eljárás 

nyertesévé. Mivel a rendelkezésre álló pályázati forrás összegét a legalacsonyabb árajánlat is 

meghaladja, ezért az Önkormányzatnak döntenie kell a rendelkezésre álló forrás önerőből 
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történő kiegészítéséről is. Elmondja, hogy hét millió forint összegű kiegészítésre van szükség. 

Közli még, hogy a projektzárási határidő szűkössége miatt új beszerzési eljárás valószínűleg 

már nem lenne lefolytatható úgy, hogy a projekt határidőre megvalósuljon, illetve egyáltalán 

nem biztos, hogy a jelenlegi alapanyag-árak miatt olcsóbb ajánlat érkezne be.  

Tímár Zoltán 

Megkérdezi, van-e valakinek kérdése.  
 
Dr. Kun József 
Érdeklődik, műszakilag mennyire megalapozott az ajánlat, tartalmilag, ár-érték arányban 
megfelelő-e. 
  
Karácsony Antal 
Megfelelőnek tartja. Hozzáteszi, a cég műszaki gárdája már dolgozott korábban az 
önkormányzattal együtt az új részeken, ott nem volt gond, ha menet közben valami felmerült 
elvégezték. Megjegyzi, ez egy viszonylag kis cég,  a nagy cégek azonban jellemzően másfélszeres 
áron dolgoznak. Megfelelő minőségűnek tartja a munkájukat, közli, visszajönnek, ha bármi 
gond van.  
 
Dr. Kun József 
Megköszöni.  Érdeklődik, átalánydíj szerepel-e a vállalkozási szerződésben, menet közben 
változhat-e az ár. 
 
Karácsony Antal 
Tudatja, hogy nem léphetik túl, általány díjas a szerződés. 
 
Dr. Kun József 
Megkérdezi, ha többletmunkát végeznek, emeli-e az árat.   
 
Karácsony Antal 
Megismétli, átalány díjas a szerződés.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Elmondja, hogy bármilyen más munka elvégzése felmerülne, akkor az csak a megrendelő 
jóváhagyása után kezdődhet meg, és ha nem illeszthető a pályázat keretei közé, akkor új 
szerződést is kellene kötni a szükséges eljárások lefolytatása után.   
 
Tímár Zoltán 

Kijelenti, hogy december 31.-ig be kell fejezni a munkát. 
 
Dr. Kun József 
 Megkérdezi, hogy végig aszfaltoznak? 
 
Tímár Zoltán 

Elmondja, hogy a Tisza és Rákóczi utca között, a legnagyobb forgalom ott van, a temető, óvoda 
irányába. Álláspontja szerint mindegyik gyűjtő utat ki kellene szélesíteni. 
 
Mike Sándor 
Megjegyzi, mindig állnak is az út szélén, ezzel még keskenyebb lesz az út.  
 
Tímár Zoltán 

Kijelenti, négy és fél méterre kellene kiszélesíteni, padkával, ahhoz hogy kényelmes legyen, de 
kétsávos út sajnos nem fér el.  Jelzéseket kapnak a lakosságtól, hogy száguldoznak az utakon, 
ki kellene találni, mit lehetne tenni ellene. Tudatja, hogy Karácsony Antal felvetette, be kellene 
szűkíteni a sávot, félpályás szigeteket betenni. Fél, hogy baleset lesz belőle előbb-utóbb. 
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Megemlíti, hogy a Rákóczi utcán is van bukkanó, mégsem lassítanak, a hosszú egyenes utakat 
meg kell törni, hogy ne tudjanak begyorsítani. 
 
Dr. Molnár Gábor 
Felveti, nem segítene-e, ha zebra lenne.  
 
Tímár Zoltán 

 Közli, nem érdekli őket, leginkább egyirányúsításra lenne szükség. 
 
Dr. Kun József 
Úgy véli, a nyilvánosság, ami gátat szabna ennek. Szerinte kamerát kell telepíteni vagy legalább 
hamis dobozokat, annak lenne visszatartó ereje. Felmerült benne, ha tudják ki az, aki 
száguldozik, szóljanak neki. 
 
Karácsony Antal 
Közli, hogy főleg a futárok száguldoznak, nekik sajnos nem tudnak szólni.  
 
Tímár Zoltán 

Tájékoztatja a testületet, hogy a rendőrséggel már egyeztetett erről, fix traffipax dobozok 
kellenének, de három és fél millió forint/darab lenne a telepítés, áram, fűtőszál kell bele. 
Hozzáteszi, ebből legalább körülbelül öt kellene. 
 
Dr. Kun József 
Megjegyzi, az minimum tizenöt millió forint. 
 
Tímár Zoltán 

Elmondja még, a rendőrség nem akarja, hogy saját maga telepítse az önkormányzat, 
ragaszkodnának a gyártó céghez.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Közli, a felvételek és a garancia miatt nem akarják.  Hozzáteszi, ha álkamerát tesznek bele, az 
adatvédelmi szabályok szerint ki kell írni, hogy az egy álkamera.  
 
Tímár Zoltán 

Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete „520490 azonosító számú 

Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 2022 keretében „Mikepércs, 

Irinyi János utca felújítási munkái” tárgyú beszerzési eljárása vonatkozásában az 

alábbi határozatot hozza: 
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1. A MOLNÁR-ROOF Kft. (1077 Budapest, Rottenbiller utca 44. fszt.  Ü-8) ajánlata 
érvényes. 

2. A KORONA-HUMÁN Kft. (4220 Hajdúböszörmény, Polgári utca 13.) ajánlata 
érvényes. 

3. A Terra-Generál Kft. (4251, Hajdúsámson, Mikótelek u. 18.) ajánlata érvényes. 
 

4. A fenti tárgyú beszerzési eljárás eredményes. 

5. A fenti tárgyú beszerzési eljárás nyertese a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás 
bírálati szempontja alapján: a MOLNÁR-ROOF Kft Korlátolt Felelősségű 
Társaság (1077 Budapest, Rottenbiller u. 44. fszt. Ü-8.) nettó ajánlati ár: 
18.503.000,- Ft, azaz tizennyolcmillió-ötszázháromezer Forint, bruttó 23.498.810,- Ft, 
azaz huszonhárommillió-négyszázkilencvennyolcezer-nyolcszáztíz forint összegű 
ajánlati árral.  

6. A Képviselő-testület úgy határoz, hogy a rendelkezésre álló pályázati forrást az 
önkormányzat saját forrásából bruttó 7.931.625,- Ft, azaz hétmillió-
kilencszázharmincegyezer-hatszázhuszonöt forinttal kiegészíti. 

7. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés 
megkötésére, valamint a pályázati projekt teljes lebonyolítására. 

 

 

➢ Határidő: folyamatos 
➢ Felelős: Tímár Zoltán polgármester 

 

 
2. napirendi pont: Előterjesztés a BM egészségház kivitelezőjének kiválasztásáról 
 
Tímár Zoltán 

Az Egészségház felújításával kapcsolatos pályázatot szintén nagyon fontosnak tartja. 
Elmondja, hogy az előző pályázathoz hasonlóan beszerzési eljárást írtak ki, külső közbeszerzési 
szaktanácsadó folytatta le ezt az eljárást is. Hozzáteszi, a támogatás az egészségház felújítását 
szolgálja, napelem rendszer és klíma kiépítését tervezik, hiszen a gáz ára lehet, hogy így marad, 
ezért megújuló energiára kell áttérni. Úgy véli, ha megvalósul, minimális ráfűtés kell csak. Ezen 
kívül később bővíteni is szeretnék illetve belső átalakítást is terveznek.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Közli, hogy ehhez a projekthez kapcsolódóan is beszerzési eljárást kellett lefolytatni, kedvezőbb 
ajánlattal, mint az útpályázaté. Kevesebb önerőre van szükség, mint az előbbinél.   40 millió 
forint támogatást kaptak, a legjobb ajánlatot a Korona Humán Kft. adta, az önerő mértéke így 
2.105.263 forint. Tudatja, hogy csak felújításra használható fel.  Hozzáteszi, külső 
közbeszerzési szakreferens bonyolította le az eljárást, ő intézi a szerződéskötést is. A szerződés 
ugyanazokon az alapokon nyugszik, mint az út esetében, itt is ki van zárva a pót- vagy 
többletmunka előzetes egyeztetés nélkül.  Figyelnek rá az előző tapasztalatok alapján, és 
beépítik a szerződésbe, hogy a vállalkozóval a sikeres elszámolásig együtt kell működniük, mint 
például a tanyagondnoki busznál is, ahol az utolsó percig szükséges volt az együttműködés. 
 
Mike Sándor  
Érdeklődik, milyen főbb munkafolyamatok lesznek.  
 
Karácsony Antal 
Sorolja, hogy részleges felújítás történik, amelynek keretében megvalósul nyílászáró csere, 
belső vakolatok javítása, glettelése, festése, homlokzati felújítás, csapadékvíz elvezetése, 
napelem is beépítésre kerül, hűtésre és fűtésre alkalmas klímákkal. 
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Dr. Molnár Gábor 
Megjegyzi, a mostani napkollektor csak meleg víz előállítására lenne jó, de szerinte ki kellene 
iktatni, mert a víz így is hideg, ráadásul 15 éve pang a tartályban.  
 
Tímár Zoltán 

Megerősíti, másra nem lehet használni, valamikor ő is pályázott rá magánszemélyként. 
Elmondja, hogy tartályban lévő vizet melegíti a napkollektor, de nem való másra, csak 
használati meleg vizet állíthat elő vele és a működését a nap szöge nagyban befolyásolja.  Azt 
szeretné, hogy a most beépített napelem a fűtésrendszerbe kapcsolódjon be, kérni fogja, hogy 
nézzék át a rendszert.   
 
Dr. Molnár Gábor 
Feltűnőnek találja, hogy nyáron sem meleg a víz,  ősszel még néha jobb. Felveti, hogy ha a 
raktárt meg tudnák szüntetni, lenne még egy szoba. Úgy véli, nagy szükség lenne rá.  
 
Tímár Zoltán 

Megkérdezi, az ott lévő dolgokat hova tennék. 
 
Dr. Molnár Gábor 
Szerinte fel lehetne vinni a padlásra.  
 
Tímár Zoltán 

Elképzelhetőnek tartja, a tervezéskor gondolt rá hogy fölfelé lehessen ráépíteni. Javasolja, 
menjenek ki és nézzék meg. Megkérdezi, van-e valakinek még kérdése. 
 
Dr. Kun József 
Érdeklődik, az ajánlatok megfelelnek-e a követelményeknek. Felmerült benne még, hogy a 
három cég között nincs mikepércsi, nem lehetett volna megszólítani helyben valakit? Ezen 
kívül úgy látja, hogy bár sok szakember kezén átmegy az ajánlat, akik nyilván erre is figyelnek, 
de meglepően egyformának találja őket, szinte szó szerint ugyanazt adják meg. Kérdése, hogy 
erre kell-e a képviselő-testületnek külön figyelni. 
 
Tímár Zoltán 

Természetesnek tartja, hogy mindenre figyelni kell, erre is, de a közbeszerzőt meg lehet 
kérdezni erről. A mikepércsi vállalkozókkal kapcsolatosan tudatja, hogy a képviselő-testület 
nemsokára fogja tárgyalni a ravatalozó felújítására kiírt pályázatot, ahol kb. 30 millió forintot 
nyertek, ott mikepércsi vállalkozók lesznek megszólítva. Átadja a szót Karácsony Antalnak. 
 
Karácsony Antal 
Tisztázza, hogy a hasonlóságok a kivitelezésből adódnak, valamint abból, hogy ezeknél a 
cégeknél sokszor gyakorlat az, hogy  ugyanaz a személy végzi az előkészületi munkákat. Úgy 
gondolja, szakosodva, alvállalkozóként dolgoznak egyszerre több vállalkozásnak, így a 
legegyszerűbb nekik. Mivel az alapanyagok, segédeszközök tekintetében a legolcsóbbra 
törekszenek, ha az a legolcsóbb, miért választanának mást. Lehetségesnek tartja, hogy egy 
mérnök készítette mindet.  
 
Tímár Zoltán 

Megerősíti, ez a tervezésnél is így van például, három ember van, akihez fordulni lehet, vannak 
részek, amit kiszerveznek.  
 
Dr. Kun József 
Érdeklődik, mikor indul a kivitelezés és meddig tart.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
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Elmondja, hogy a végső határidő van rögzítve, május végéig be kell fejezni, kezdődátum nincs, 
amint a testület dönt, bármikor lehet kezdeni.  
 
Karácsony Antal  
Hozzáteszi, ez a dátum az önkormányzatot is köti.  
 
Dr. Molnár Gábor 
Megjegyzi, őket a falbontás érinti, de azt hétvégén tudják csinálni. 
 
Dr. Kun József 
Megkérdezi, hogy működhet-e még a visszatáplálás. 
 
Tímár Zoltán 
A válasza igen, még vissza lehet táplálni egyelőre. 
 
Karácsony Antal 
Emlékeztet, hogy az a rendelkezés csak ideiglenes, hogy nem működhet a visszatáplálás, ha az 
ígéretek szerint sikerül a hálózatot felfejleszteni, újra vissza lehet majd táplálni. 
 
Tímár Zoltán 
Hisz benne, hogy előre mennek a zöld energia felé, ahogy melegszik Európa, muszáj lesz tenni 
valamit.  
 
Tímár Zoltán 

Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete „554618 azonosító számú 

Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása 2022 keretében 

„Mikepércs Egészségház felújítása, átalakítása” tárgyú beszerzési eljárás 

vonatkozásában az alábbi határozatot hozza: 

 
8. A Konest Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaság (4031 Debrecen, Kishegyesi út 

189/B) ajánlata érvénytelen.  

9. A B-ÉP PROFI Építőipari és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (4030 
Debrecen, Karabély utca 3.) ajánlata érvényes. 

10. A KORONA-HUMÁN Egészségügyi Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű 
Társaság (4220 Hajdúböszörmény, Polgári utca 13.) ajánlata érvényes. 
 

11. A fenti tárgyú beszerzési eljárás eredményes. 
 

12. A fenti tárgyú beszerzési eljárás nyertese a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás 
bírálati szempontja alapján: KORONA-HUMÁN Egészségügyi Szolgáltató és 
Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság (4220 Hajdúböszörmény, Polgári 
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utca 13.) nettó 33.640.150. Ft, azaz Harminchárommillió-hatszáznegyvenezer-
százötven Forint, bruttó 42.722.991,-, azaz negyvenkétmillió-hétszázhuszonkétezer-
kilencszázkilencvenegy összegű ajánlati árral.  

 

13. A Képviselő-testület úgy határoz, hogy a rendelkezésre álló pályázati forrást az 
önkormányzat saját forrásából bruttó 2.722.991,- Ft, azaz kétmillió-
hétszázhuszonkétezer-kilencszázkilencvenegy forinttal kiegészíti. 

 

14. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés 
megkötésére, valamint a pályázati projekt teljes lebonyolítására. 

 

➢ Határidő: folyamatos 
➢ Felelős: Tímár Zoltán polgármester 

 

 
3. napirendi pont: Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2016. (III. 10.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Tímár Zoltán 
Átadja a szót dr. Jugovics Andreának  
 
Dr. Jugovics Andrea 
Beszámol arról, hogy a kormányhivatal jelzése alapján módosítani kell a rendeletben a 
hozzátartozó fogalmát, valamint azt is jelezték, hogy a sírjelek magasságát a temető 
rendeletben nem lehet szabályozni, kizárólag a helyi építési szabályzatban. Mivel ennek a 
módosítása előkészítést igényel, célszerűbb most ezt a részt hatályon kívül helyezni. 
Hozzáteszi, az ok az, hogy a rendelet nem lehet ellentétes a magasabb rendű jogszabállyal.  
 
Tímár Zoltán 

Megköszöni a munkáját. Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az 
elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
rendeletét: 
 
 

 

 Mikepércs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 27/2022. (XI.18) 
önkormányzati rendelete 

a temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2016. (III. 10.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) 
pontjában, a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 1999. évi XLIII. törvény (a 
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továbbiakban: tv.) 40. § (2), (3) bekezdésében, 41. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás 
alapján Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 2. pontjában meghatározatott feladatkörében eljárva a következő rendelet alkotja: 

1. § 

A temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2016. (III. 10.) önkormányzati rendelet 11. § (8) 
bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(8) Rendelkezésre jogosult hiányában a (7) bekezdésben foglalt hozzájárulást a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 8:1. § (1) bekezdés 1. pontja szerinti sorrendben az 
elhalt legközelebbi hozzátartozójától kell beszerezni.” 

2. § 

Hatályát veszti a temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2016. (III. 10.) önkormányzati rendelet 
8. § (5) bekezdése. 

3. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 
 
 
Tímár Zoltán     dr. Vojtkó-Pék Ildikó 

                   polgármester            jegyző 
 
 
 
Dr. Molnár Gábor 
Érdeklődik, nem lehet-e megterveztetni, hogy nézzen ki a temető, hol legyen az urnafal, hova 
ültessenek fákat. Szerinte eléggé elhanyagoltnak néz ki, nem kellene hagyni, hogy mindenki a 
saját ötlete szerint pakoljon oda bármit. 
 
Kiss Sándorné 
Abban látja a problémát, hogy mindenki össze-vissza csinál mindent, nem lehet a sírokhoz 
felmenni.  
 
Karácsony Antal 
Megjegyzi, hogy volt erre egy korábbi tervezési munka, amikor az emlékparkot terveztették. 
Egy kertépítő tervező hölgy, Müller Krisztina terveit mutatja, aki akkor az emlékpark 
környezetének megtervezésében volt a segítségükre. Ha van rá forrás, úgy gondolja, ezt ki lehet 
terjeszteni, meg lehet csinálni az egész területen. Megmutatja a látványtervet.  
 
Tímár Zoltán 
Közli, hogy az egyebekben még visszatérnek erre a témára. 
 
 
4. napirendi pont: Előterjesztés a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátásáról szóló 
szerződés módosításáról 
 
Tímár Zoltán 
 Átadja a szót Dr. Vojtkó-Pék Ildikónak 
 
 Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
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Beszámol arról, hogy 2022. december 31.-én lejár a közszolgáltatási szerződés, ezért nem 
kérdés, hogy meg kell hosszabbítani. Elmondja, hogy tagi üzletrésze van az önkormányzatnak, 
így könnyebb helyzetben vannak, mert in-house eljárásban meg lehet kötni a szerződést. 
Megjegyzi, az új szerződés csak június 30-ig köthető meg, a törvény újabb változása miatt. 
Kiveszik az önkormányzat feladatai közül a hulladékgazdálkodási feladatokat, állami feladat 
lesz. Egyeztetett a DHK-val, együttműködőek voltak, megküldték a szerződés módosítását, 
aminek most csak a hosszabbítás a célja. Háttér információként mondja, megtudta tőlük, hogy 
a MOL kapta a koncessziót. A DHK régiókoordinátori feladatokra pályázott a Szabolcs-
Szatmár-Bereg Megyei Hulladékszolgáltatóval együtt. Úgy gondolja, mivel nem sok alternatíva 
van, meg fogják kapni, ez decemberben kiderül.  Hat régió lesz az országban, azt az információt 
kapta, hogy készül a hulladéktörvény és a kormányrendeletek is, ami a végrehajtást rögzítik. 
Sok kérdés van még, meglátják ki látja majd el a feladatot, milyen részletszabályok lesznek. 
Örülne neki, ha lenne egy helyi koordinátor. Kéri, hogy fogadják el a módosítást. 
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
  

 

 

57/2022. (XI. 18.)  SZÁMÚ KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT   

 

a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási feladatok ellátására megkötött szerződés 

módosításáról 

 

Mikepércs Község Önkormányzat Képviselő testülete úgy határoz, hogy a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatási feladatok ellátása érdekében a Debreceni Hulladék 

Közszolgáltató Nonprofit Kft-vel 2019-ben 692-2/2019. iktatószámon megkötött 

közszolgáltatási szerződés hatályát 2023. június 30. napjáig a határozat mellékletét képező 

szerződésmódosításnak megfelelően meghosszabbítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a 

Polgármestert a közszolgáltatási szerződés aláírására, valamint a megállapodásban foglalt 

feltételek biztosítására. 

 

 

➢ Határidő: azonnal és folyamatos 
➢ Felelős: Tímár Zoltán polgármester 

 

 

 

 

              Tímár Zoltán                                    kmf.                        dr. Vojtkó-Pék Ildikó  

             polgármester                                                                                    jegyző 
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5. napirendi pont: Előterjesztés a 2023. évi adóellenőrzési terv elfogadásához 
 
 
Tímár Zoltán 
 Átadja a szót a jegyzőnőnek. 
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Elmondja, nincs benne komolyabb változás a tavalyi évhez képest, a korábbi elmaradások után 
jól haladnak, tapasztalatot is gyűjtöttek arra vonatkozólag, hogy milyen irányban kell haladni 
az ellenőrzésnek. Egyrészt ellenőrizni kell, hogy bejelentkeztek-e az adó hatálya alá, másrészt 
befizették-e az adót. A tapasztalatuk az, aki bejelentkezik, általában fizet is.  Elmondja még, 
hogy egy nagyobb vizsgálatot kezdtek el, már kimentek a felszólítások. Megjegyzi, hogy a 
tartozások esetében nem nagy összegekről van szó általában, sok esetben figyelmetlenség 
okozza az elmaradást.  Az iparűzési adóban nagyobb a hátralék, megpróbálják beszedni. A 
kommunális adóval folytatja, elmondja, hogy a lakók a lakcímbejelentéskor megkapják az 
űrlapot, de nem biztos, hogy be is jelentkeznek. Folyamatos végrehajtásra van szükség, felül 
kell vizsgálni és rögtön az az évi felszólítást kiküldeni az érintettnek, így nagyobb esélye van a 
fizetésnek. Kéri, fogadják el a tervet. 
 
Tímár Zoltán 
Megköszöni. Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 
 

58/2022. (XI. 18.)  SZÁMÚ KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT   

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az adóigazgatási rendtartásról szóló 

2017. évi CLI. törvény (továbbiakban Air.) 86. § alapján az adótörvényekben és más 

jogszabályokban előírt kötelezettségek teljesítésének vagy megsértésének megállapítása, az 

adóbevétel megrövidítésének, a költségvetési támogatás, adó-visszaigénylés jogosulatlan 

igénybevételének megakadályozása érdekében a jelen határozat mellékletét képező, a 2019., 

2020., 2021., 2022. adóévekre vonatkozó ellenőrzési terv elfogadásáról és végrehajtásáról – 

ennek keretében a helyi iparűzési adó, és a magánszemélyek kommunális adója 

adóellenőrzésről – határoz, és felkéri a jegyzőt az adóellenőrzések Polgármesteri Hivatal útján 

történő megszervezésére. A Képviselő-testület felhívja az önkormányzati adóhatóságot, hogy a 

jelen határozatban elrendelt kötelezően lefolytatandó ellenőrzéseken túl szükség szerint az 

eseti ellenőrzéseket is folytassa le.   

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: dr. Vojtkó-Pék Ildikó, jegyző 

  

6. napirendi pont: Előterjesztés Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2023. évi munkatervéről 
 
Tímár Zoltán 
Átadja a szót a jegyzőnőnek. 
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Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Elmondja, hogy a polgármesterrel egyeztetve, az előző év tematikáját követve, pénteki napokra 
állította össze a munkatervet. Hat plusz egy alkalmat tervezett, ezen kívül, ha szükséges, 
tarthatók rendkívüli ülések. Közli, hogy a június 13-i ülés a tanévzárás miatt nem pénteki napra 
esik. Hozzáteszi, ha túl közel vannak egymáshoz az ülések, nincs idő felkészülni rá. Megjegyzi, 
a közmeghallgatás ebben az évben november 30-án lesz, javasolja a következő évben is ekkor 
megtartani. Várja a javaslatokat, ha valakinek van.  
 
Dr. Kun József 
Van egy módosító javaslata, március és május között illetve szeptember és november között 
szintén legyen egy rendes ülés. Úgy gondolja, mindig van valami rendkívüli dolog, amiért ülést 
kell tartani, így tervezhetőbb, irányíthatóbb. Nem gondol sok napirendi pontra, egyszerű 
tájékoztatásra csak, hogy milyen ügyek vannak folyamatban, vagy ha semmi nincs, el is 
maradhat.  
 
Mike Sándor 
Neki mindegy, ha szólnak, megy.   
 
Kiss Sándorné 
Felveti, ha rendkívüli ülés lesz, attól a rendeset is meg kell tartani. 
 
Dr. Kun József 
Szerinte dönthetnek úgy, hogy az már ne legyen. Arra gondolt, hogy ezáltal egy évre előre 
tervezhető, már ha lehet így egyáltalán. Fontosnak tartja még, hogy számolni kell azzal is, 
júniusban várhatóan sok változás lesz, több kötelező feladatot elvesznek az önkormányzattól.   
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
 Időpontot keres a naptárban, úgy látja, az április 21. és az október 13. jöhet számításba 
 
Tímár Zoltán 
 Megkérdezi, mi legyen a téma. 
 
Dr. Kun József 
 Kijelenti, hogy egyéb önkormányzati feladatellátás.  
 
Tímár Zoltán 
 Megkérdezi, elfogadják-e a módosítást. Mivel mindenki elfogadja, megköszöni. Felteszi a 
kérdést, hogy van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. 
Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében, módosítással együtt, 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta az alábbi határozatát: 
 

 

59/2022. (XI. 18.)  SZÁMÚ KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT   

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Képviselő-testület 

2023. évi munkatervét az alábbiak szerint elfogadja: 

 

 

„MIKEPÉRCS KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 



13 

2023. ÉVI MUNKATERVE 

 

 

A Képviselő-testület 2023. évben tartandó rendes képviselő-testületi üléseinek időpontjai 

és tervezett napirendi pontjai: 

 

2023. február 03. (péntek) 

 

1) A 2022. évi költségvetési rendelet tervezetének első egyeztetése 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) Egyebek 
 

2023. március 10. (péntek) 

 

1) 2023. évi költségvetési rendelet elfogadása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) 2023. évi közbeszerzési terv elfogadása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

3) Térítési díjak felülvizsgálata 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

4) Egyebek 
 

2023. április 21. (péntek) 

 

1) Egyéb önkormányzati feladatellátás 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) Egyebek 
 

2023. május 19. (péntek) 

 

1) A 2022. évi zárszámadási rendelet elfogadása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán 

2) Egyebek 
1) A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról átfogó értékelés készítése 

Előterjesztő: Tímár Zoltán 

2) Egyebek 
 

 

2023. június 13. (szerda) 

 

1) Egyéb önkormányzati feladatellátás 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

 

2023. szeptember 15. (péntek) 

 

1) Döntés ÖNHIKI pályázat benyújtásáról 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) A 2023. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

3) Egyebek 
 

2023. október 13. (péntek) 
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1) Egyéb önkormányzati feladatellátás 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) Egyebek 
 

2023. november 10. (péntek) 

 

1) 2022. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) A Képviselő-testület 2023. évi munkatervének elfogadása 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

3) Egyéb önkormányzati feladatellátás 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

4) Egyebek 
 

2023. november 30. (csütörtök) 

 

1) Egyéb önkormányzati feladatellátás 
Előterjesztő: Tímár Zoltán polgármester 

2) Közmeghallgatás 
3) Egyebek 

 

 

➢ Határidő: azonnal és folyamatos 
➢ Felelős: Tímár Zoltán polgármester 

. 

 
 
 7. napirendi pont: Előterjesztés a Csodavár-óvoda pedagógiai programjának 
jóváhagyásához 
 
Tímár Zoltán 
Köszönti Soóky-Szili Krisztinát. Megkérdezi Vida Gábornét, kíván-e valamit mondani a 
programról.  
 
Vida Gáborné  
Pár szóban szeretné elmondani, miről van szó. Tudatja, hogy a pedagógiai programot a nemzeti 
közművelődési törvény értelmében a nevelőtestület fogadja el, az intézményvezető hagyja jóvá, 
ha van benne olyan rendelkezés, ami a fenntartóra többletköltséget hárít, akkor ennek a 
résznek az érvénybe lépéséhez a fenntartónak is egyet kell érteni. Átadja a szót az 
óvodavezetőnek. 
 
Soóky-Szili Krisztina 
Megköszönni az eddigi segítséget.  Nagyon fontos lépésnek tartja az óvoda működésében, hogy 
megjelent a digitalizáció. Hozzáteszi, ezt kevés intézmény lépte meg, pedig egy rendkívül jól 
működő, munkát könnyítő programról van szó. Elmondja, hogy a megnövekedett létszám 
(120%, 30 gyerek/csoport) a dokumentumok számát is megnövelte. Megjegyzi, a program 
nagyban megkönnyíti a munkájukat, és nagy könnyebbséget jelent, hogy segítséget kaptak az 
informatikai eszközök beszerzésében, a hálózat kiépítésében, a háttér szolgáltatás díjának 
megfizetésében. Megköszönni az önkormányzatnak, hogy mindezeket biztosította számukra. 
Kijelenti, ezzel szintet léptek, megerősödtek, úgy gondolja, teljesen friss és megfelel a 
jogszabályoknak.  

 
Tímár Zoltán 
 Megköszöni az ismertetést. Megkérdezi mennyi most a beteg gyerek.  
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Soóky-Szili Krisztina 
Úgy tudja, körülbelül 30 százalék, de volt 60 is. Megjegyzi, most jönnek már vissza a gyerekek, 
de az óvónők is betegek. 
 
Tímár Zoltán 
 Vida Gábornét kérdezi, akar-e még mondani valamit. 
 
Vida Gáborné 
Jelzi, hogy nem kíván hozzátenni semmit. 
 
Dr. Molnár Gábor 
 Megkérdezi, mit jelent ebben az esetben a digitalizáció, nyilvántartásokat, a fejlődés 
követését? Érdeklődik, megkaphatják-e, hogyan alakul a fejlődése a gyereknek.  
 
Soóky-Szili Krisztina 
Megerősíti, nyilvántartások, statisztikák készítését, a fejlődés követését jelenti. Örül, hogy ez 
szóba került. Elmondja, egyrészt jogszabályi kötelezettség, hogy a Központi Információs 
Rendszer (KIR) felületébe a szülők is benézhessenek, rálássanak ezekre a dokumentumokra, 
másrészt eddig is átbeszélték a szülőkkel, hol tart éppen a gyerek, ezeket rögzítették, csak eddig 
papír alapon. Előrelépésnek tartja, hogy program segítségével rögtön, grafikonon, százalékban 
ki tudják mutatni hol tart a gyerek, különböző készségek és képességek szerint. Fontosnak 
tartja, hogy a program azonnal ajánl hozzá egy fejlesztési tervet is, megkönnyítve ezzel a 
munkájukat. Hozzáteszi még, hogy komoly szakember háttérrel, gyógypedagógusok 
segítségével készült a program, sok munkát megspórolnak ezzel, és mellette még mérhetnek is. 
Közli, az értékelés és a mérés kötelező pedagógiai feladat, az oktatási hivatal felé kell 
beszámolni róla. Megjegyzi, nem csak a szülők felé, az iskola felé is nyújtják ezeket a 
beszámolókat, jó az együttműködés közöttük, ezt segíti a program is. Megemlíti, épp előző 
napon tartottak bemutató órát a nagycsoportosok a tanítóknak.   
 
Dr. Molnár Gábor 
 Kijelenti, az orvosi rendelőben is sok problémával találkoznak. 
 
Soóky-Szili Krisztina 
Gondnak tartja, hogy sokszor látják a problémát, de a szakszolgálat nem mindig ért egyet. 
 
Rácz Gabriella 
Közli, hogy az első akadály a szülő, mert nem mindig működnek együtt. 
 
Kiss Sándorné 
Cáfolja ezt, szerinte sokszor a szülő kéri, hogy küldjék, de nem küldik. 
 
Rácz Gabriella 
Megjegyzi, ez fordítva van. 
 
Kiss Sándorné  
Állítja, hogy van olyan, amikor a szülő kéri, mégsem küldik el, közben a szülőt minden nap 
szembesítik vele, hogy baj van a gyerekkel.  
 
Mike Sándor 
Javasolja, vigyék el az orvoshoz. 
 
Kiss Sándorné 
Kijelenti, nem lehet csak úgy elvinni. 
 
Rácz Gabriella 
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Hozzáteszi, amíg a szülő nem együttműködő, nem fogják elküldeni, így lehet, hogy évek 
vesznek el. 
 
Soóky-Szili Krisztina 
 Elmondja, hogy protokoll útvonalak vannak, nem küldhetik akárhova, úgyis visszaküldik, 
hogy nem jó helyen van. Ha bekerül a gyerek a rendszerbe, látni lehet, hogy rengeteg a 
fejlesztésre váró gyermek, nincs szakember, nincs idő és ott vesznek el. 
 
Kiss Sándorné 
Kijelenti, akkor van egy probléma, de nincs megoldás. 
  
Soóky-Szili Krisztina 
Úgy gondolja, ki vannak szolgáltatva ezek a gyerekek. 
 
Tímár Zoltán 
Érdeklődik az óvodavezetőtől, statisztikát tudna-e adni egy év munkájáról, általánosságban 
hogyan fejlődnek a gyerekek. 
 
Soóky-Szili Krisztina 
Elmondja, hogy a felmérés főleg a szülőknek ad a tájékoztatást a fejlődésről, gondolkodtak, 
hogyan lehetne behozni a mérést a programba, mert a mérés az, amivel objektív eredményt 
kaphatnak. Az iskolában is csak mérnek most már, és nagyon szigorúan veszik.   
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
 Megerősíti, bemeneti-kimeneti mérés van az iskolában is. 
 
Soóky-Szili Krisztina 
 Egyeztettek a program kitalálójával, hogy legyen benne mérőeszköz, mivel a készség, képesség 
mérés benne van, de ez nincs, a felügyeleti szervek pedig kérik. Most dolgoznak rajta, hogy 
legyen saját mérés, középsőben bemeneti, nagycsoportban kimeneti.  A munkaközösséggel 
együtt úgy döntöttek, hogy ezeket az eredményeket a gyerekek viszik magukkal az iskolába, így 
össze lehet hasonlítani, a novemberi kimeneti mérés óta mi változott a szeptemberi bemeneti 
mérésig.  Közli, hogy ha a gyerekkel gond van, a szakszolgálat kéri az értékeléseket, ez csak 
akkor működik, ha van mihez viszonyítani. Úgy tudnak elindulni, hogy amíg a saját mérőeszköz 
nem érkezik meg, addig ők mérnek. 
 
Tímár Zoltán 
 Megkérdezi, mi ez az eszköz.  
 
Soóky-Szili Krisztina 
 Még ő sem tudja. Megjegyzi, most a bölcsőde kap egy saját platformot, az a korosztály is kap 
egy lehetőséget. Hozzáteszi ez a program jelenleg az egyetlen, amiben nem csak a 
nyilvántartásokat, statisztikákat, kimutatásokat lehet elvégezni, hanem a tervező munkát is 
meg tudják valósítani.  Úgy látja, tágabb lehetőségek vannak benne, elmondja, hogy használták 
legutóbb a statisztikához is, pillanatok alatt sikerült megcsinálni. Említi még az étkezési 
nyilvántartást, mióta használják, kevesebb a hibalehetőség. 
 
 Tímár Zoltán 
Megköszöni az ismertetést, nagyon informatívnak találta. Nagyon jónak tartja a programot, 
úgy látja, megkönnyíti a munkát. Úgy gondolja, a képviselők is örömmel vennék, ha nem csak 
a szülők, hanem a képviselők is látnák a fejlődést. Megkérdezi, mikor lenne érdemes egy 
egyéves mérést bemutatni.  
 
Soóky-Szili Krisztina 
Javasolja, hogy egy év múlva ebben az időben.  
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Tímár Zoltán 
Kijelenti, meg is van az októberi testületi ülés egyik napirendi pontja, kéri az óvodavezetőt, 
hogy 2023 októberében számoljon be az eredményekről  
 
Soóky-Szili Krisztina 
Hozzáteszi, hogy a program a szülők felé egyelőre még nem nyitott, ez a mérés mellett a másik 
dolog, ami fejlesztésre szorul, de folyamatban van a kidolgozása. 
 
Rácz Gabriella 
Kijelenti, ez az óvodavezető érdeme, ő vette rá a kollégákat a használatára, tudni kell, nagyon 
erős ellenállás, félelem volt vele szemben.  
 
Soóky-Szili Krisztina 
Megerősíti, féltek tőle. Elismeri, sokan vannak, akik 20-30 éve papíron dolgoztak, nehezen 
szokták meg. 
 
Tímár Zoltán 
Közli, hogy általánosságban is félelem van ezzel szemben, így van ez a hivatal életében is. 
Köszöni, hogy Rácz Gabriella rávilágított, mennyi munkába is került elindítani a folyamatot. 
Úgy véli, ha a szülők irányába kinyitja a világot, olyan integritást valósít meg az óvodai nevelők 
és a család között, ami korábban nem volt. Közli, mint minden új, kicsit félelmetes, de 
megnyitja azt a kommunikációt, ami most néha hiányzik 
Nagyon köszöni a munkájukat, a beszámolót. Felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat, illetve 
hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a 
kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 

 

60/2022. (XI. 18.)  SZÁMÚ KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT   

 

1. A Csodavár Óvoda (4271 Mikepércs, Petőfi u. 34.) módosított Pedagógiai Programját a 
nevelőtestület a H- 2-1/2022. számú határozatával elfogadta, az intézményvezető a H-
2/2022. számú határozatával jóváhagyta. 

 
2. A Pedagógiai Programnak „Az Óvoda pedagógiai dokumentumai” című 9. fejezetében 

a fenntartó Mikepércs Községi Önkormányzatra többletkötelezettség hárul az OVPED 
nyilvántartó és dokumentációs felület alkalmazása kapcsán. 

  
3. Mikepércs Községi Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Csodavár 

Óvoda Pedagógiai Programjának „Az Óvoda pedagógiai dokumentumai” című 9. 
fejezetében foglaltak érvénybe lépéséhez – melyben a fenntartó Mikepércs Községi 
Önkormányzatra többletkötelezettség hárul – egyetértését adja. 

 
4. A képviselő-testület felkéri a Csodavár Óvoda intézményvezetőjét, hogy a Pedagógiai 

Programot hozza nyilvánosságra. 
   

➢ Határidő:  azonnal 

➢ Felelős:  Soóky Szili Krisztina intézményvezető  
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Dr. Molnár Gábor 
 Felajánlja, hogy vannak felesleges régi nyomtatóik és számítógépeik, szívesen átadja őket.  
 
Soóky-Szili Krisztina 
Köszöni a kollégák nevében is.  
 
11:25 Soóky-Szili Krisztina elmegy  
 
8. napirendi pont: Előterjesztés a Mikepércs, 065/72 és a 065/73 hrsz-ú közút elnevezéséről 
 
 
Tímár Zoltán 
Megjegyzi, ez egy örökzöld téma. 
 
Mike Sándor 
Megkérdezi, a 065/72. hrsz. a Homok utca folytatása-e mert akkor az maradhatna Homok utca. 
 
Tímár Zoltán 
Megerősíti, hogy az maradhatna, de jobbra van egy beágazás, annak az elnevezése kellene. 
Közli, hogy nem lehet tudni, a most lakott részek után hány ingatlan jön majd létre. Örülne, ha 
a képviselők javasolnának utcanevet. Nézegette a régi térképeken a terület elnevezéseket, ide 
nyúlt ki a Nyárfás hegyi legelő, a Czigány domb, ahol Mike Sándorék építkeztek, nem messze 
pedig a Fekete rét. Úgy gondolja, lehetne Fekete rét, oda vezet az utca. 
 
Mike Sándor 
Helyesbít, az nem oda vezet. Megkérdezi, Gyümölcsöskert utca nem lehet?  
 
Tímár Zoltán 
 Megerősíti, hogy lehet, csak a véleményét mondta el. 
 
Rácz Gabriella 
Felveti, hogy lehetne folytatni virágnevekkel.  
 
Tímár Zoltán 
Helyesel, hozzáteszi, van már Búzavirág, Pipacs. 
 
Kiss Sándorné 
Megjegyzi, úgy kellene, hogy összeillők legyenek. 
 
Mike Sándor 
 Közli, még egy utca lesz ott a Búzavirág folytatásában.  
 
Kiss Sándorné 
Szerinte az maradhat a Búzavirág.  
 
Dr. Kun József 
Javasolja, hogy nevezzék el olyan emberről, akit az önkormányzat elismert. Két olyan embert 
is tud, akik már meghaltak, de még életükben elismerték a munkájukat, Kerekes Ferenc és 
Szőllősi Józsefné. Szerinte róluk lehetne utcát, teret elnevezni. 
 
Tímár Zoltán 
Egyetért. 
 
Dr. Kun József 
Megkérdezi, van-e más nemesebb dolog, mint megemlékezni azokról, akik tettek valamit a 
településért. 
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Tímár Zoltán 
Igazat ad, az általuk fontosnak tartott, Mikepércsen élt személyről elnevezni valamit, nem rossz 
gondolat. Kérdésesnek tartja, hogy mit nevezzenek el, utcát-e vagy valami mást, ez 
megfontolandó. 
  
Mike Sándor 
Közli, csak egy ház van ott, ki tudja, lesz-e több. A Gyümölcsöskert utca elnevezést szeretné. 
 
Tímár Zoltán 
Megkérdezi, hogy Czeglédi úr is azt akarja-e. 
 
Mike Sándor 
Kijelenti, a lakó ragaszkodik a Gyümölcsöskert utcához.  
 
Dr. Molnár Gábor 
Nincs kifogása, később lehet folytatni gyümölcs nevekkel.  
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és 
kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

61/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

A 065/72 és 065/73 ingatlanok elnevezéséről 

 

1. Mikepércs Község Önkormányzat Képviselő testülete az Önkormányzat tulajdonában álló 

külterület 065/72 és külterület 065/73 ingatlanokat utcának nyilvánítja és a 

Gyümölcsöskert utca névvel látja el. 

2. A határozat elfogadásával egyidejűleg a 065/356 számú ingatlan elnevezését megszünteti, 

és felkéri a jegyzőt az ingatlan előtt fekvő közterület elnevezésére tekintettel a központi 

címregiszterben történő módosítására.  

3. A Képviselő-testület határoz továbbá arról, hogy az utcák ingatlanjainak számozása a 

település központja felé eső végéről kezdődjön. 

A polgármester felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon az utcanevek ingatlan-nyilvántartásba és 

a központi címregiszterbe történő bejegyzéséről, valamint az érdekeltek értesítéséről.  

 

➢ Határidő: azonnal 
➢ Felelős:  Tímár Zoltán polgármester 
 

 
9. napirendi pont: Előterjesztés a 082/2 hrsz-ú ingatlan „Mikepércs IV.-homok” védnevű 
bányatelek megállapítása érdekében a településrendezési eszközök módosításának 
szándékáról 
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Tímár Zoltán 
Elmondja, hogy a Mike Sándor ügye, volt már a téma a képviselő-testület előtt.  Közli, hogy dr. 
Jugovics Andrea minden egyeztetést lefolytatott, ami szükséges volt. Megkérdezi, akar-e 
hozzáfűzni valamit. 
 
Dr. Jugovics Andrea 
Hozzáteszi, a Bányakapitányság azt kéri a testülettől, hogy szülessen  egy olyan döntés, amiben 
benne van a szándéknyilatkozat, hogy a rendezési tervet módosítja.  
 
Tímár Zoltán 
Megkérdezi Mike Sándort, szeretné-e kiegészíteni valamivel. 
 
Mike Sándor  
Megnyugtatásul elmondja, hogy az ígéret szerint Mikepércsen keresztül nem fognak szállítani, 
nehogy tönkre tegyék az utakat, illetve ne növeljék a forgalmat. Ezért felelősséget vállal. 
 
Tímár Zoltán 
Ez utóbbit fontosnak tartja. Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az 
elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

62/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

„Mikepércs IV.-homok” védnevű bányatelek megállapítása érdekében a településrendezési 

eszközök módosításának szándékáról 

 

1. Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a „Mikepércs IV.-homok” védnevű 

bányatelekkel érinteni tervezetett Mikepércs külterület 082/2 helyrajzi számú ingatlanon a 

homok bányászati tevékenységgel egyetért.  

2. Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testület szándéknyilatkozatot tesz arról, hogy 

– amennyiben a településrendezési eszközök felülvizsgálata során a szakhatósági döntések 

lehetővé teszik -, a településrendezési eszközeit módosítja annak érdekében, hogy a Mikepércs 

külterület 082/2 helyrajzi számú ingatlan „(Ev) –védelmi rendeltetetésű erdőterület” 

kategóriáról a „nyersanyag-kitermelés (bánya), nyersanyag-feldolgozás céljára szolgáló 

terület” övezetbe sorolása megtörténjen.   

3. Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete szándéknyilatkozatot tesz arról, hogy 

a településrendezési eszközök módosítási eljárását megindítja.  

Felelős: Tímár Zoltán polgármester 

Határidő: folyamatos 

 
10. napirendi pont: Előterjesztés a 2022. évi Mikulás-csomagok költségének 
megállapításához 
 
Tímár Zoltán 
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Jelzi, hogy Vida Gáborné és Kiss Sándorné az előadó, megkérdezi, ki szeretné ismertetni az 
előterjesztést.  
 
 Kiss Sándorné 
Beszámol arról, hogy három árajánlatot kértek, a Coop áruháztól, a Csokimax 
Nagykereskedéstől és a CBA-tól. A csomag árát 1000 forint árban határozták meg. Elmondja 
még, hogy a Coop a megadott határidőig nem küldött árajánlatot, a CBA és a Csokimax igen.  
Próbacsomagot készíttettek, ami tartalmilag is megfelelő és tetszetős is volt, ez alapján úgy 
döntöttek, hogy a Szocsitó Kft-től (CBA) vásárolják meg a csomagokat.  
 
Dr. Kun József 
 Megkérdezi, mennyibe kerül. 
 
Kiss Sándorné 
Közli, hogy 1000 Ft/ csomag, és 1300 csomagra van szükség.  
 
Vida Gáborné 
Részletesen ismerteti, hány gyermek, milyen korcsoportokban kap csomagot. Eszerint 1131 fő 
jogosult gyermek van, ebből nullától három éves korig 345 fő, óvodáskorú 246 fő, általános 
iskolás 521 fő ebből 265 fő jár Mikepércsre, a többi máshová.  Tájékoztat arról is, hogy 
átfedések vannak a korosztályokban. Hozzáteszi még, hogy minden gyereknek nem lehet adni 
a szociális keretből, így két részből fedezik az árat, azoknak, akik megfelelnek a jogosultságnak, 
a normatív támogatásból fizetik, a többit saját erőből oldják meg. Közli, hogy a határozat első 
pontja arról szól, hogy ebben az évben nem kapnak csomagot a családok, helyette vezette be 
idén a testület a meleg otthon támogatás.  
 
Tímár Zoltán 
 Megállapítja, hogy húsz évvel ezelőtt ennyi családnak készítettek csomagot, most meg gyerek 
van csak ennyi.  
 
Dr. Molnár Gábor 
 Megkérdezi, egy éves kor alatt muszáj-e adni, pl. két hónaposnak.  
 
Tímár Zoltán 
Úgy gondolja, sokuknak van testvére, ez a szülőknek is egy esemény, közösen kimozdul a 
család. 
 
Dr. Molnár Gábor 
Szerinte ez a szülő feladata.  
 
11:46 Dr. Kun József kimegy telefonálni  
 
Dr. Molnár Gábor 
Azt javasolja, egy éves kor alatt csörgőt vagy játékot adjanak inkább, ne adjanak csokit. 
Hozzáteszi, azért küzdenek, hogy a gyerekek ne egyenek ilyen korban még csokoládét.  
 
Rácz Gabriella 
A legtöbbször úgysem a picik eszik meg. 
 
11:52 Dr. Kun József visszajön 
 
Tímár Zoltán 
Véleménye szerint ez egy esemény, megszólítják a gyerekeket, a szülőket is, egyben adventi 
készülődés is, a rákészülésről szól. Hozzáteszi, az önkormányzat részéről ez egy gesztus. Látja, 
hogy ez egy emlék a családnak is.  Szerinte el lehet gondolkozni, hogy ne csoki legyen, de így 
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egyszerűbb, egyfélét kell csinálni. Úgy gondolja, tartalma szerint lehet változtatni. Igazat ad Dr. 
Molnár Gábornak, ne egyenek csokit, de az átadás megvalósítását támogatja. 
 
Rácz Gabriella 
Érdeklődik, mikor van a kiosztás. 
 
Kiss Sándorné 
Tájékoztatja a testületet, hogy december 6-án, Mikulás napon. Megjegyzi, akik nem kapják meg 
a csomagot az intézményekben, az étkezőben átvehetik. Nagy munkának tartja. Hozzáteszi, 
ami kimarad, kibontja és elosztja az óvodába és a bölcsődébe.  
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és 
kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

 

63/2022. (XI. 18.)  SZÁMÚ KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT   

 

Mikepércs Községi Önkormányzat képviselő-testülete, úgy határoz, hogy 

 

1. 2022. decemberében nem biztosít karácsonyi élelmiszercsomagot, helyette  „Meleg 

otthon támogatás”-ban részesíti a rászorulókat önkormányzat a 6/2015. (II. 27.) sz. 
önkormányzati rendeletének 14/C §-a szerint. 

2. 2022. decemberében mikuláscsomagot biztosít az önkormányzat a 6/2015. (II. 27.) sz. 
önkormányzati rendeletének 13. §-ában foglalt feltételeknek megfelelő gyermekek 

részére, az ott meghatározott eljárásrend szerint. 

⎯ egy db mikuláscsomag értékét 1.000,- Ft-ban határozza meg. 

⎯ a mikuláscsomagokra a fedezetet a települési önkormányzatok szociális és 

gyermekjóléti feladatainak egyéb támogatása jogcímen az önkormányzat 
költségvetésében rendelkezésre álló összeg biztosítja. 

3. Azon mikepércsi lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező 0-14 éves, illetve 
általános iskolás gyermek részére, aki nem felel meg a 6/2015. (II. 27.) sz. 

önkormányzati rendeletének 13. §-ában foglalt feltételeknek, az önkormányzat a saját 
költségvetése terhére biztosítja a 2. pontban meghatározott mikuláscsomagot. 

4. A képviselő-testület felkéri Kiss Sándorné alpolgármester asszonyt, hogy gondoskodjon 
a csomagok megrendeléséről, összeállításáról, az átadás dokumentálásáról és a kiosztás 

megszervezéséről. 

 

• Határidő: 2022. december 5. 

• Felelős:   Kiss Sándorné alpolgármester 

 Pamperné Katona Irén pénzügyi ügyintéző 
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11. napirendi pont: A 460/2022. (XI. 10.) Korm. rendelet 1. § (1) bekezdés b) pontja szerinti 
igazgatási szünet elrendeléséről 
 
Tímár Zoltán 
 Elmondja, hogy alkalmazkodnak ahhoz, amit a kormány elrendelt, ez az ügyiratok kezelése 
miatt fontos, mivel erre az időre felfüggesztik az ügymenetet. Kijelenti, maximálisan támogatja. 
Átadja a szót a jegyzőnőnek.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
 Emlékeztet, hogy már hoztak arról egy határozatot, hogy csatlakozva a központi 
közigazgatáshoz, erre az időszakra igazgatási szünetet rendelnek el. Ezt a  költségmegtakarítás, 
és az energia-felhasználás csökkentése indokolja. A kormányrendelet megjelenésével azt is 
jelenti, hogy az ügyek állnak az igazgatási szünet időtartama alatt, ügyforgalom csak az 
azonnali beavatkozást igénylő ügyekre csökken, így csak a halaszthatatlan ügyeket kell intézni 
ügyeleti rendben. Hozzáteszi, a szabadságok kiadását mindig nehéz megoldani, ezzel az  
intézkedéssel most ez a helyzet is megoldódik. 
  
Karácsony Antal 
 Megkérdezi, hogy ebben az esetben a kormányhivatali határidők is meghosszabbodnak?   
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
 Közli, hogy igen, minden határidő meghosszabbodik az igazgatási szünet időtartamával, a 
központi intézkedésekre tekintettel a kormányhivatali határidőket is érinti ez.  
 
Mike Sándor  
Megkérdezi, a kifüggesztésbe is beleszámít? 
 
Tímár Zoltán 
 Szerinte igen. 
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Elmondja, hogy a Földhivatallal még nem tudtak egyeztetni, de meg fogják tenni, valószínűleg 
érinti a kifüggesztéseket is, főleg a levételt. Annyit tesz még hozzá, hogy az igazgatási szünetet 
november 30-ig ki kell hirdetni, közzéteszik a szokásos felületeken.  
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és 
kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

64/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

A 460/2022. (XI. 10.) Korm. rendelet 1. § (1) bekezdés b) pontja szerinti igazgatási szünet 

elrendeléséről 

 

1. Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 460/2022. (XI. 10.) Korm. 
rendelet1. § (1) bekezdés b) pontjában foglaltak szerint 2022. december 22. napja és 2023. 
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január 06. napja közötti időszakra a Mikepércsi Polgármesteri Hivatal tekintetében 
igazgatási szünetet rendel el. 

2. Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a határozat elfogadásával 
egyidejűleg visszavonja az 54/2022. (X.24) számú KT határozatát.  

3. Az igazgatási szünet kapcsán felkéri a jegyzőt a szükséges munkaszervezési intézkedések 
megtételére, valamint arra, hogy az elrendelt igazgatási szünetről a lakosságot és a 
társhatóságokat előzetesen tájékoztassa 

Felelős: dr. Vojtkó-Pék Ildikó jegyző 

Határidő: 2022. november 30.  

 

 
 Egyebek  
 

I. A 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 

 
Tímár Zoltán 
Átadja a szót dr. Vojtkó-Pék Ildikónak.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
 Jelzi, hogy azért nem tudta kiküldeni az előterjesztést, mert előző nap kapta meg a belső 
ellenőrtől az ellenőrzési tervet. Szerinte megfelelő ellenőrzési célokat választottak ki.  
Elmondja, hogy egy stratégia szerint végzik az ellenőrzéseket, ebben az évben a közétkeztetési 
szolgáltatás kerül sorra, amit jónak, időszerűnek tart. Hozzáteszi, nemrég kormányhivatali 
ellenőrzésük is volt, amelyek alapján érdemes néhány folyamatot újragondolni, a 
nyilvántartások kezelésére, étkezési naplók vezetésére vonatkozó ellenőrzéssel megállapítható, 
hogy jó úton járnak-e. Időszerűnek tartja a gépjárművek üzemeltetésének ellenőrzését, 
valamint a beszerzések vizsgálatát. Úgy véli, ebben nagyon sokat fejlődött a hivatal, a 
szabályosság, a dokumentációk rendben vannak, de szeretne egy megerősítést is erről. Említi 
még a kintlévőségek kezelésének vizsgálatát. Megjegyzi, a beszámoló szokás szerint májusban 
lesz, de az a cél, hogy már menet közben tudjanak reagálni, ha kell.  
 
Dr. Kun József 
Kijelenti, a jegyző a felelős ezen a területen, a testület mindenben segíteni fogja. 
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Megköszöni. Ígéri, ha bármire szükség lesz, segítséget kér.  
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és 
kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

65/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 119. § (5) bekezdésében előírt 
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kötelezettség teljesítésének érdekében a jelen határozat 1. sz. mellékletét képező, a helyi 

önkormányzatra vonatkozó éves belső ellenőrzési tervet elfogadja, és felhatalmazza a jegyzőt a 

belső ellenőrzési terv jóváhagyására. 

 

➢ Határidő: 2022. december 31. 
➢ Felelős: dr. Vojtkó-Pék Ildikó, jegyző  

 

 

II. Újhelyi út aszfaltozás  
 
Tímár Zoltán 
 Emlékeztet, hogy az Irinyi zug aszfaltozásáról nem olyan régen döntött a testület, ott a 
leghangosabbak nem fizették be a hozzájárulást. Hozzáteszi, általában a lakók kiközösítik az 
ilyen családokat.  Elmondja, hogy az Újhelyi utca végén több önkormányzati ingatlan van, ezen 
kívül három család él. Megerősítést kér Karácsony Antaltól, pontosan hányan laknak ott.  
 
Karácsony Antal 
Közli, három család lakik a társasházban valamint még kettő mellettük.  
 
Tímár Zoltán 
Folytatja, ezen a szakaszon hiányzik egy rész, amit az ott élőkkel együtt még meg kellene 
csinálni, az új szabályok szerint. 
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
Jelzi, az Irinyi utcához hasonlóan szintén határozatot kellene hozni a képviselő-testületnek, 
hogy minél hamarabb, a lakossággal együttműködve elkészülhessen. Ismerteti a határozati 
javaslatot. Megjegyzi, készült egy kalkuláció a költségekre vonatkozóan. 
 
Karácsony Antal 
Elmondja, hogy az Irinyi zug aszfaltozásánál 230 981 forint jutott egy ingatlanra, ennek 70% -
át a lakosok fizették, 150 ezer forint körüli összeg jutott egy családra, nyolc család volt, a 
maradék 30 %-ot fizette az önkormányzat. Az Újhelyi utcán öt ingatlan van, 228 600 
Ft/ingatlan lesz a költség, ezt szintén 70%-ban a lakosok, 30 %-ban az önkormányzat 
finanszírozza. 
 
Dr. Kun József 
 Felveti, hogy az önkormányzatnak is van ott területe.  
 
Karácsony Antal 
Közli, hogy azt kihagyják. 
 
Dr. Kun József 
Megkérdezi, annyival több lenne, nem érné meg megcsinálni? 
 
Tímár Zoltán 
Közli, hogy sokkal több. Kb. 5-6 telek van ott, több, mint 80 méter. A lakosok előtt 
megcsinálják, az utca végén lakók a Turul utcán ki tudnak menni a Tisza István utcára.   
 
Dr. Kun József 
 Felveti, mi lenne, ha beletennék a saját részt. 
 
Mike Sándor 
Kijelenti, mindet az önkormányzatnak kell kifizetni.  
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Dr. Kun József 
Szerinte az ingatlan értéke is emelkedne, és jobban is néz ki. Érdeklődik, mennyi lenne, ha 
mindent megcsinálnának.  
 
Karácsony Antal 
Úgy véli, körülbelül plusz 1 millió vagy kicsivel több. 
 
Tímár Zoltán 
 Maximálisan támogatja az ötletet, szerinte csinálják így.  
 
Karácsony Antal 
Helyesel, úgy véli, az összkép és a lakosság reakciója is kedvezőbb lenne.  
 
Dr. Vojtkó-Pék Ildikó  
Kiegészíti a határozat tervezetet azzal, hogy „szilárd burkolattal el nem látott szakaszára”. 
  
Tímár Zoltán 
Megköszöni Dr. Kun Józsefnek az észrevételt. Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve 
hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a 
kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében, kiegészítéssel, 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta 
az alábbi határozatát: 
 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

66/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

Mikepércs Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Újhelyi János 

utca szilárd burkolattal el nem látott szakaszára a helyi lakossággal együttműködve megrendeli 

az aszfaltozási munkálatokat. Felhatalmazza a polgármestert az útépítési együttműködési 

megállapodás megkötésére, az útépítési érdekeltségi hozzájárulás megfizetését követően a 

beszerzési eljárás lefolytatására és az útépítési munkálatok megrendelésére, a szerződés 

aláírására.  

Felelős: dr. Vojtkó-Pék Ildikó jegyző 

Határidő: 2022. december 5.  

 
 
III. A temető területének átfogó rendezése 
 
Tímár Zoltán 
Elmondja, hogy Dr. Molnár Gábor javaslatát felkarolva, szeretné, ha a testület döntene a 
temető átfogó rendezéséről. Felkéri Karácsony Antalt, vegye fel a kapcsolatot a tervezővel, 
készítsenek egy közös javaslatot, mi hova kerüljön, hogy nézzen ki, a képviselő-testület vitassa 
meg, és kezdődjön meg a temető átfogó rendezése. Kéri, hogy a következő ülésen számoljon be, 
kivel tudnak együttműködni, mikor kezdődjön a közös gondolkodás.  
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Dr. Vojtkó-Pék Ildikó  
Megszerkeszti a határozat szövegét.  
 
Tímár Zoltán 
Felteszi a kérdést, van-e javaslat, illetve hozzászólás az elhangzottakhoz. Mivel hozzászólás és 
kiegészítés nincs, szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés és kiegészítés 
ismeretében, 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

67/2022. (XI. 18.) számú KT határozata 

 

Mikepércs Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határoz, hogy felkéri Karácsony 

Antal tanácsnokot, hogy a temető területének átfogó rendezésére vonatkozóan vegye fel a 

kapcsolatot egy szakirányú tervezővel, és a soron következő testületi ülésen számoljon be az 

egyeztetés eredményéről. 

Felelős: dr. Vojtkó-Pék Ildikó jegyző 

Határidő: 2022. november 30.  

 
 
 
IV. Közmeghallgatás, a Catl akkumulátor gyár építése 
 
Tímár Zoltán 
 Az a kérése a képviselőkhöz, hogy még egy olyan ügyet tárgyaljanak meg, ami minden 

mikepércsi lakost érint, ez a déli ipari parkban az akkumulátor gyár építése.  Hiszi, hogy 

közmeghallgatás keretében meg kell hallgatni a lakosok véleményének.  Egyeztetett Papp 

Lászlóval és Rácz Róbert főispánnal, illetve a gyár itteni képviselőjével.  Beszámol róla, hogy a 

gyár megépítése 3 000 milliárd forint értékű beruházás, három ütemben valósul meg 2030-ig. 

Utánanézett, Kínán kívül Németországban van gyáruk, Erfurtban. Biztos benne, hogy az 

európai, azon belül a németországi szabályozás koherens a magyarországival, sőt estenként a 

magyar szabályozás szigorúbb is. Előadja, hogy ez a legnagyobb ilyen típusú cég, itt száz mwh 

teljesítménye lesz, és 220 hektár területet foglal majd el.  Nem tudja, hogy milyen 

technológiával fognak dolgozni, ezt még nem tudja senki.  Az egyeztetésen kiderült, hogy a cég 

magyarországi képviselői sem tudják, az előzetes tanulmányok a németországi tapasztalatokat 

veszik figyelembe, ezeket a tapasztalatokat fogják itt beépíteni a tervezésbe. Megkérdezte, 

egyelőre nincs hatástanulmány, nincs engedélyes dokumentáció. Még nincs benyújtva semmi 

a kormányhivatalhoz.  Jelzi, hogy a gyár megépülésének a kedvezményezettje Debrecen és a 

kormány, Mikepércs nem profitál belőle. Úgy véli, félelmek vannak a gyár épülésével 

kapcsolatban, különösen a környezetszennyezés és a vízigény tekintetében. Helyesnek tartja, 

hogy a közmeghallgatáson részt vevők megfogalmazhatják a gondolataikat, kérdéseiket.  

Aggodalmát fejezi ki amiatt, hogy a jelenlegi szabályozás miatt az önkormányzat minden 

lépésből ki van hagyva.  Elmondja, hogy rengeteg akkumulátor gyár van a világon, az erfurtinál 

körülbelül egy km-en belül van az épület, itt nagyjából három kilométerre lesz.  Úgy gondolja, 

van félelem ezzel szemben, ami a gödi Samsung gyár miatt is kialakult, hiszen ott lakó-, pihenő 
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övezetbe van téve. Felveti, az ipari területtel benépesül a környék, máris öt-hétszáz hektár van 

beépítve, az akkumulátor gyárral ezer hektár is lesz. Kijelenti, Mikepércsnek az eljárásokhoz 

nincs köze, mivel a közigazgatási határon kívül esik a terület, tájékozódhatnak,  belenézhetnek 

az iratokba, ha engedik, de beleszólása nincs a településnek. Úgy gondolja, a településen élők 

véleménye fontos, ezért jelölte meg ezt a közmeghallgatás témájának. Összegyűjtik a lakosság 

kérdéseit, és arra törekszenek, hogy mindenki választ kapjon a kérdésére. Tudatja, hogy 

meghívta Debrecen polgármesterét, a Kormányhivatal főispánját és a vállalat itteni 

képviselőjét is. Megjegyzi, ha ők nem is jönnek el, de kijelölnek valakit maguk helyett, aki 

válaszolni tud a felmerült kérdésekre. Kéri, készüljenek fel, és hallgassák meg őket. Bejelenti, 

hogy 15:30-kor testületi ülés lesz, utána 17 órától a közmeghallgatás. Megköszöni a figyelmet, 

ennyit szeretett volna mondani. Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzáfűznivalója. 

Dr. Kun József 
Érdeklődik, van-e lehetőség arra, hogy a Deák Ferenc és az Orosz István sarkán lévő stoptáblát 
a járda elé tegyék. 
 
Karácsony Antal 
Közli, hogy nincs akadálya.  
 
Tímár Zoltán  
Megkérdezi, van-e valakinek még kérdése, hozzáfűznivalója. Mivel nincs több hozzászólás, a 
képviselő-testület 2022. november 18-i ülését bezárja. Megköszöni a képviselők munkáját, jó 
egészséget kíván a jelenlévőknek. 
 
Jegyzőkönyv lezárva: 12:31 órakor. 
 
 
 

kmf. 
 

Tímár Zoltán                                                          dr. Vojtkó-Pék Ildikó 
                   polgármester                                                                                  jegyző 
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